
 

 

Gespreksverslag bijeenkomst 1  
 
Op 22 februari 2017 heeft de PPA een bijeenkomst georganiseerd om de wensen en behoeften 
van binnensportverenigingen in kaart te brengen omtrent een toekomstige sporthal De Run. 
Hierbij waren aanwezig: gebruikers van De Run: B.V. Springfield, ZVV zaalvoetbal, B.V. Schuttle 
Up, V.C. Hands-Up, Korfbal BMC, Sportcafé De Run, V.C. HLB van Daal - DS; 
de gemeentelijke wijkmakelaar Helma Smulders en geïnteresseerden Geert van de Ven en Bram 
de Jager. 
 
Door middel van een PowerPoint presentatie zijn een aantal onderwerpen gepresenteerd ten 
aanzien van een nieuwe sporthal De Run. Een aantal scenario's zijn daarbij aan bod gekomen; 
renoveren / uitbreiden op de huidige locatie of een nieuwe sporthal op een nieuwe locatie b.v. op 
sportpark De Brand. 
Een van de aanwezigen opperde een derde scenario om op een nieuwe locatie, meer centraal 
tussen Berlicum en Den Dungen (b.v. bij de nieuwe brug over de ZuidWillemsvaart), een nieuwe 
sporthal te plaatsen. Dit omdat de sporthal in Den Dungen (De Misse) tevens met een capaciteit 
probleem kampt. Deze locatie heeft als nadeel dat ze te ver van de basisscholen in Berlicum af 
ligt. De basisscholen moeten van De Run gebruik maken. Een sporthal dichterbij het kanaal ligt te 
ver van de scholen af. 
 
Alle binnensportverenigingen uit Berlicum die gebruik maken van De Run hebben een sterke 
voorkeur voor renoveren / uitbreiden op de huidige locatie, mits dit het capaciteitstekort kan 
oplossen. Er wordt veelvuldig gesproken over een extra sporthal op de huidige parkeerplaats. Men 
vindt het belangrijk dat men in het eigen dorp, tenminste 1 keer per week, kan sporten. Tevens 
moet het mogelijk zijn alle thuiswedstrijden in De Run plaats te laten vinden. In de huidige situatie 
is dit niet mogelijk. Mede hierdoor en omdat veelvuldig buiten de kern Berlicum moet worden 
uitgeweken, wordt de binding met de club voor sommige teams erg bemoeilijkt.  
 
Als renovatie / uitbreiding op de huidige locatie gaat plaatsvinden, dan is het voor de 
binnensportverenigingen geen probleem om tijdens de renovatie uit te wijken naar een andere 
locatie. men heeft dat er graag voor over. Ondersteuning van gemeente bij het vinden van andere 
plekken om te trainen wordt gewaardeerd.  
 
Tijdens de bijeenkomst is ook gesproken over de bereidheid van clubs om meer te betalen voor 
een toekomstbestendige sporthal De Run. Een lastig vraagstuk voor de binnensportverenigingen, 
hun contributie is al flink hoger dan de contributie van buitensportverenigingen. 
Binnensportverenigingen denken dat het niet mogelijk is om veel meer contributie te vragen aan 
hun leden.  
Op dit moment zijn de kosten voor sporthallen buiten Berlicum vaak hoger en men moet kosten 
maken voor het vervoer. Wat meer betalen voor een nieuwe sporthal De Run zou wel kunnen want 
enerzijds is men hier al aan gewend en anderzijds vervallen de vervoerkosten. Maar veel 
financiële ruimte is er niet. 
 
De PPA ligt toe dat De Run geen politiek item mag worden. Er moet een initiatiefvoorstel komen 
dat een breed politiek draagvlak krijgt, dat biedt de meeste garantie om de nu 40 jaar oude en 
verouderde sporthal te vernieuwen. 
De sportverenigingen beamen dit en willen graag duidelijkheid omdat de discussie over meer 
binnensportruimte al veel te lang heeft geduurd. 
 
Samengevat: de huidige gebruikers van sporthal De Run hebben voorkeur voor renovatie en 
uitbreiding op de huidige locatie. Een vernieuwbouwde sporthal moet voldoende capaciteit en 
kwaliteit krijgen zodat de thuiswedstrijden gespeeld kunnen worden in De Run, wel is het mogelijk 
om een deel van de trainingsuren buiten Berlicum te huren. Ook voor de basisscholen is dit een 
goede oplossing.  



 

 

Gespreksverslag bijeenkomst 2 
 
Op 16 mei j.l. heeft een tweede bijeenkomst van ‘Let’s Run’ plaatsgevonden. Tijdens deze 
bijeenkomst zijn de laatste ontwikkelingen omtrent het initiatiefvoorstel besproken aan de hand van 
een PowerPoint presentatie. Aanwezig waren: Peter Megens, Bert Huizinga, Maarten Pennings, 
Glen Kennis, Eric Pennings en Bram de Jager. 
 
Allereerst is benoemd dat de scholen zijn benaderd en gehoord, wat hun wensen en behoeften zijn 
ten aanzien van De Run. Verenigingen en scholen zitten vrijwel op 1 lijn. Het verschil is dat 
verenigingen een sterke voorkeur hebben voor deze locatie, mits de run op deze plek aan de 
wensen kan voldoen. Scholen hebben hiervoor geen mits, die willen niet dat De Run elders komt. 
Scholen hebben voornamelijk opmerkingen over materiële zaken, waar verenigingen veelal hun 
eigen spullen hebben zoals ballen etc. 
 
Daarnaast is aangegeven dat het initiatiefvoorstel later wordt ingediend dan gepland. De Run staat 
nu op de wensenlijst van de Kadernota. Het initiatiefvoorstel wordt behandeld in de raad tussen de 
Kadernota en de Begroting in. Elke partij zou dit mee kunnen nemen in hun verkiezingsprogramma 
zodat het raadsbreed gesteund wordt. Na de verkiezingen is dan de definitieve besluitvorming zijn. 
 
Er zal veel beroep worden gedaan op een nieuwe sporthal van deze tijd wordt er aangegeven en 
in de sporthal in Gestel is overcapaciteit. Belangrijk om gemeentebreed te kijken of dit opgelost 
kan worden.  
 
De PPA wil een initiatiefvoorstel voorleggen dat breed draagvlak krijgt binnen de gemeenteraad. 
Het zou goed zijn dat de verenigingen de politieke fracties benaderen om de noodzaak voor meer 
binnensportaccommodatie te benadrukken. We zijn allen gebaat bij een inhoudelijke discussie en 
niet bij een politiek steekspel. 
 
Toekomstplannen en ontwikkelingen van de binnensporten zijn belangrijk om te weten. De 
basketbal geeft aan dat zij niet door kunnen ontwikkelen omdat de huidige sporthal te klein is. Vele 
badmintonners spelen bij twee verenigingen, omdat zij maar één avond gebruik kunnen maken 
van de sporthal. De volleybal moet om 18.00 uur training in de sporthal in Gestel, wat bijna 
onhaalbaar is in de spits. Sommige teams van de korfbal kunnen geen één wedstrijd thuis spelen.  
 
Verenigingen spreken hun onzekerheid en twijfels uit. Een sporthal die voldoet aan de wensen en 
behoefte van de verenigingen is aanzienlijk nodig.  
  



 

 

Gespreksverslag scholen 
 
Onderwerp ”PPA initiatief investering sporthal de Run ‘Let’s Run’ 
 
Ton van Malsen, directeur Theresiaschool 
Heleen van der Nat, directeur de Parel 
Geert-Jan van den Brand, PPA Sint Michielsgestel 
 
Geert-Jan licht toe dat de PPA een voorstel in voorbereiding heeft om te komen tot het vernieuwen 
van sporthal De Run. We voeren overleg met betrokken sportverenigingen en ook met het 
onderwijs. 
 
Het onderwijs verdeelt de capaciteit van de Run voor hun gymlessen. De Parel gymt op maandag. 
De  
Kleine Beer op donderdag. De Theresia school gebruikt de overige dagen, dinsdag woensdag en 
vrijdag. 
 
De huidige opbouw van de Run in twee sportzalen heeft veel voordelen, voor het gelijktijdig 
gebruik van de ruimte. 
 
De ligging van de Run is centraal in Berlicum. Het betekent voor alle klassen een behoorlijke 
loopafstand, dat gaat ten koste van de lesuren, maar de locatie is wel acceptabel voor de huidige 
scholen. 
Elke school zou voor zich liever de gymzaal dichter bij willen hebben. Het alternatief om een 
sporthal bij het sportpark de Brand te realiseren betekent automatisch dat er in het dorp een 
sporthal moet blijven (een gymzaal is niet genoeg).  De Run is de beste plek 
 
De route naar de Run moet een veilige zijn. Op het oversteekpunt van de Parel aan de 
Sassenheimseweg is veiligheid een aandachtspunt. 
Ton en Heleen verwachten een toename van gymlesuren. Dat betekent dat er een toename van 
capaciteit van de sporthal nodig is. 
 
Ook willen Ton en Heleen kwijt dat het huidige materiaal zwaar en verouderd is. En het is niet 
compleet. Voor het uitoefenen van goede gymlessen zijn de voorzieningen beperkt. Dit is 
veelvuldig besproken (gebruikersoverleg WSD van Krieken). Extra wensen zijn o.a. een opstelling 
voor badminton. Verbeteren van de wandrekken  
 
De toestellenbergingen zijn ook niet altijd goed op orde.  
Klaarzetten doet het beheer van de sportzaal maar beperkt, dus ook het klaarzetten en opruimen 
door de leerkrachten zelf. gaat ten koste van de lesuren. 
 
Ton en Heleen willen als het komt tot verbouw of nieuwbouw ook aandacht voor een tijdelijke 
oplossing bij de verbouwing.  
 
Geert-Jan en Amber van Druenen zullen de directeuren van Theresiaschool, de Parel en de Kleine 
Beer blijven informeren over onze vervolgstappen. 
 
En we staan open voor aanvullingen en opmerkingen 
 
Via geertjan.ppa@gmail.com, amber.d@live.nl en www.ppa-sint-michielsgestel.nl 
 
Geert-Jan van den Brand mei 2017 
Kopie Amber, Tom van Malsen, Heleen van der Nat, directie Kleine Beer. 
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